
 

Zápisnica zo zasadnutia Konferencie SAK konanej dňa 
30.03.2023 v Prievidzi o 15:00 v Niké Aréna Prievidza 

 

Prítomní členovia Konferencie: (v zmysle prezenčnej listiny v prílohe) 

 

Ospravedlnení členovia Konferencie: Martin Pružinec, Erik Kvôstka, Monika Vašková, Katarína Gabalová, 

Róbert Mojžiš 

Počet prítomných členov Konferencie 38 prítomných zo 43, zasadnutie je uznášaniaschopné. 

Prizvaní : (v zmysle prezenčnej listiny v prílohe)  
členovia VV SAK: Martin Sonoga, Tomáš Sonnenschein, Janka Fábiková, Peter Bušík, Eva Bušíková 
 
 

Program zasadnutia v zmysle pozvánky: 

1. Otvorenie 

2. Voľba Prezidenta SAK,  mandátovej a návrhovej komisie 

3. Voľba členov Rady SAK 

4. Správa mandátovej komisie 

5. Schválenie programu Konferencie 

6. Schválenie rokovacieho poriadku Konferencie 

7. Správa o činnosti SAK za rok 2022 

8. Návrh rozpočtu na rok 2023  

9. Diskusia 

10. Správy komisií 

11. Návrh uznesení 

12. Záver 

 

 

 

 

K bodu 1: Otvorenie. 
Zasadnutie otvoril o 15tej hodine Prezident SAK Martin Sonoga. Privítal všetkých účastníkov a 

skonštatoval, že zasadnutie bolo platne zvolané v zmysle stanov SAK. 

K bodu 2: Voľba Prezidenta SAK, mandátovej a návrhovej komisie. 

 



 

Konferencia SAK volí za: 
Prezidenta SAK na nasledujúce volebné obdobie 2023-2027 Mgr.Martin Sonoga, 13.02.1980 

Výsledok hlasovania : Za: 38,                       Proti: 0,                 Zdržali sa: 0,              Nehlasovali: 0 

 

Do mandátovej komisie: 

Eva Bušíková (predsedkyňa) , Marek Gabala, Peter Levčík 

Konferencia SAK volí: 
Mandátovú komisiu. 

Výsledok hlasovania : Za: 38 Proti: 0 Zdržali sa: 0      Nehlasovali: 0 

Do návrhovej komisie: 
Robert Sonnenschein, (predseda), Timea Darnadyová, Bohuslav Majorský 

Konferencia SAK volí: 
Návrhovú komisiu. 

Výsledok hlasovania : Za: 38,  Proti: 0          Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0  ,  

 

 
K bodu 3: Voľba členov Rady SAK 

 

Konferencia SAK volí na nasledujúce volebné obdobie  za členov Rady SAK nasledujúcich 

členov: 
Mgr. Martin Sonoga- prezident, RNDr. Tomáš Sonnenschein, Mgr. Peter Bušík, Mgr. Eva Bušíková, 

Ing.Janka Miklovičová 

Výsledok hlasovania : Za: 38,                       Proti: 0,                 Zdržali sa: 0,              Nehlasovali: 0 

 

K bodu 4: Správa mandátovej komisie. 

Eva Bušíková, predsedkyňa mandátovej komisie, predbežne oznámila, že podľa aktuálneho stavu 

prezenčnej listiny je zasadnutie Konferencie uznášaniaschopné. 

K bodu 5: Schválenie programu Konferencie. 

Eva Bušíková oboznámila členov Konferencie s programom, uvedeným v pozvánke. Žiadny z členov 

nenavrhol iné doplnenie programu. Členovia Konferencie schválili program rokovania. 

 

 



 

Konferencia SAK schvaľuje: 
Program rokovania v zmysle pozvánky. 

Výsledok hlasovania : Za: 38 , Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

 

 

 

K bodu 6: Schválenie rokovacieho poriadku Konferencie. 

 

Eva Bušíková oboznámila členov Konferencie s návrhom Rokovacieho poriadku. Žiadny z členov nenavrhol 

inú úpravu rokovacieho poriadku. Členovia Konferencie schválili Rokovací poriadok Konferencie. 

Konferencia SAK schvaľuje: 
Rokovací poriadok konferencie. 

Výsledok hlasovania : Za:38 , Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

 

K bodu 7: Správa o činnosti SAK za rok 2022 

 

Martin Sonoga, prezident SAK predniesol správu o činnosti SAK za rok 2022. Zameral sa hlavne na aktivity 

SAK v súvislosti so stavom členskej základne, aktuálnou situáciou v kluboch a  výsledkami reprezentácie.  

Poukázal na nutnosť oslovenia viacerých spoločností v snahe získať finančné prostriedky potrebné na 

realizáciu všetkých zamýšlaných aktivít 

 

Zo strany prítomných neboli vyjadrené žiadne pripomienky a otázky. 

Konferencia SAK berie na vedomie : 
Správu o činnosti SAK za rok 2022 

K bodu 8:  Návrh rozpočtu SAK na rok 2023 

Martin Sonoga, prezident SAK oboznámil členov Konferencie SAK s výsledkami hospodárenia v roku 

2022 a  s návrhom rozpočtu na rok 2023 . Zdôraznil náročnosť rozpočtu vhľadom na účast 

reprezentačných tímov vo viacerých vekových kategóriach – ME, MS, Svetový pohár. Prioritou v rámci 

rozpočtu pre rok 2023 ostáva účasť seniorskej reprezentácie na MS na Taiwane. 

 

 Zo strany prítomných neboli vyjadrené žiadne pripomienky a otázky. 

Konferencia SAK berie na vedomie: 

Rozpočet SAK na rok 2023. 

Konferencia SAK schvaľuje: 
Rozpočet SAK na rok 2023 

Výsledok hlasovania : Za: 38,  Proti: 0,     Zdržali sa: 0,        Nehlasovali: 0. 



 

K bodu 9: Diskusia 
Do diskusie sa zapojili nasledovní delegáti a hostia: 

Ing.Janka Fábiková — vyjadrila názor, že do procesu oslovovania potenciálnych sponzorov treba zahrnúť 

širokú skupinu členov SAK vrátane rodinných príslušníkov 

 

 Mgr. M.Sonoga — chceme častejšie organizovať tematické semináre. Iný model síce môžeme robiť, ale 

na jeho základe nemáme oprávnenie dať rozhodcom vyšší stupeň vzdelania. Jednou z priorít SAK je 

skvalitniť vzdelávanie rozhodcov v rámci juniorských kategórii. 

 

Mgr. Martina Gatciová — edukácia učiteľov základných škôl- navrhla pokračovať v začatej spolupráci 

projektu Vyšegradskej štvorky v rámci letných školení organizovaných Madarskou korfbalovou 

federáciou. 

 

RNDr. Tomáš Sonnenschein opätovne poukázal na potrebu odohratia väčšieho počtu priateľských 

stretnutí na reprezentačnej úrovni vo všetkých vekových kategóriach. 

 

Konferencia SAK berie na vedomie: 
diskusné príspevky 

K bodu 10 : Správa komisií. 
Eva Bušíková predsedkyňa mandátovej komisie oboznámila prítomných s počtom prítomných: na 

rokovaní sa zúčastnilo 38 zo 43 všetkých členov Konferencie SAK, zasadnutie je uznášaniaschopné. 

Konferencia SAK berie na vedomie: 
Správu mandátovej komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 11: Návrh uznesení. 

Konferencia SAK volí : 

1. Prezidenta SAK. 

2. Mandátovú komisiu v zložení:  

3. Návrhovú komisiu v zložení:  

Konferencia SAK berie na vedomie : 

1. Správu o činnosti SAK za rok 2022 

2. Správu o hospodárení  za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 

 

Konferencia SAK schvaľuje : 

1. Program rokovania Konferencie SAK v zmysle pozvánky, 

2. Rokovací poriadok Konferencia SAK, 

3. Rozpočet SAK na rok 2023 

Konferencia SAK schvaľuje: 
Uznesenie Konferencie SAK 

Výsledok hlasovania : Za: 38, Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

 

K bodu 12: Záver. 
Na záver ešte vystúpil prezident SAK Martin Sonoga. Poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí 

Konferencie. Rokovanie Konferencie  bolo ukončené o 17:30. Pre členov  a hostí bolo pripravené 

občerstvenie 

Zápisnica sa zašle všetkým osobám oprávneným zúčastniť sa zasadnutia. 

 

 

 

           Mgr. Martin Sonoga     RNDr. Tomáš Sonnenschein 

                     prezident SAK       zapisovateľ 


